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Lista obecności stanowi załącznik do protokołu 
 
W posiedzeniu udział wzięli: 
� Pan Kazimierz Lechocki –Przewodniczący Rady Gminy 
� Pan Krzysztof Kaszuba – Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy 
� Pan Zdzisław Pawelec – Wójt Gminy 
� Pani Halina Czajkowska – Sekretarz Gminy 
� Pani Renata Kamińska – Skarbnik Gminy 
� Pan Mirosław Majka – Starosta Świdwiński 
� Pan Mirosław Szwinto – Prezes PKS Świdwin 
 
Starosta Powiatu Świdwińskiego Pan Mirosław Majka poinformował                        
o propozycji skomunalizowania PKS, która wyszła od Ministra Skarbu do 
wszystkich samorządów w kraju.   
Komunalizacja miałaby polegać na nieodpłatnym przekazaniu majątku PKS 
samorządom: powiatu oraz gminom. W przypadku PKS Świdwin majątek 
(między innymi: grunty, budynki, tabor) stanowi wartość w granicach 4 – 7 mln. 
zł.  
Prezes PKS Pan Mirosław Szwinto przekonywał, że w przypadku wyrażenia 
zgody przez samorządy nie ma żadnych zagrożeń, ponieważ przez 20 lat 
działania „nikt do tego nie dokładał”.  
 
Pan Starosta zwrócił się z prośbą o wyrażenie opinii, ponieważ do końca 
miesiąca kwietnia musi dać odpowiedź.  
 
Obszerne wypowiedzi Pana Starosty oraz Prezesa PKS nagrane na płytę CD 
stanowią załącznik do protokołu.  
 
Radni po wnikliwym przeanalizowaniu tematu mają wiele wątpliwości i na 
dzień dzisiejszy nie potrafią podjąć decyzji.  
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W nawiązaniu do wniosku Komisji (z poprzedniego posiedzenia) Skarbnik 
Gminy Pani Renata Kamińska szczegółowo omówiła wydatki Działu 801 
OŚWIATA I WYCHOWANIE za 2009 rok. 
Szczegółowe zestawienie wydatków: ZS Bierzwnica, Lekowo, Oparzno oraz 
Szkół Podstawowych w Klępczewie i Rusinowie stanowią załącznik do 
protokołu.  
 
Przewodniczący Komisji Budżetowej Pan Antoni Giluk wniósł uwagę do 
rozdziału 80101 § 4270 zakup usług remontowych. Są to bardzo pokaźne kwoty. 
Zdaniem radnego „na siłę wydano 500 tys.zł.” . Zgodnie z planem powinniśmy 
poczekać na dofinansowanie unijne i zrobić termomodernizacje szkół. Na dzień 
dzisiejszy są  to wyrzucone pieniądze.  
 
OMÓWIENIE PROJEKTÓW UCHWAŁ NA XXVIII/2010 SESJĘ RADY 
GMINY 
 
Skarbnik Gminy Pani Renata Kamińska przedstawiła trzy projekty uchwał: 
 

- uchwała Nr XXVIII/209/2010 - w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy                      
z tytułu rozpatrzenia sprawozdania                            
z wykonania budżetu gminy za 2009 rok 
 

- uchwała Nr XXVIII/212/2010 - w sprawie dokonania zmian w budżecie 
gminy na rok 2010 

- uchwała Nr XXVIII/213/2010 - w sprawie dokonania zmian w uchwale 
budżetowej na 2010 rok 

 
Uwag do projektów uchwał nie wniesiono 

 
Sekretarz Gminy Pani Halina Czajkowska przedstawiła trzy projekty uchwał: 
 

- uchwała Nr XXVIII/208/2010 - w sprawie zawarcia porozumienia                            
w przedmiocie realizacji przedsięwzięcia – 
budowy Zachodniopomorskiej Sieci 
Teleinformatycznej dostępu do aplikacji                 
i e-usług 
 

- uchwała Nr XXVIII/210/2010 - w sprawie określenia zasad i trybu 
przeprowadzania konsultacji społecznych                    
z mieszkańcami Gminy Świdwin 
 

- uchwała Nr XXVIII/211/2010 - w sprawie nabycia działki nr 81/27                          
o powierzchni 0,5969 ha Kw – brak                        
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Uwag do projektów uchwał nie wniesiono. 

 
WOLNE WNIOSKI 
 
 -     nie było     - 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała 
 
Wiesława Żmudzińska  


